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Referat af Ejer-bestyrelsesmøde nr. EB2-2020. 
Hermed udsendes referat af ejerlejlighedsforeningens bestyrelsesmøde afholdt torsdag 
den 8. oktober 2020 kl. 15.30 i Dagligstuen på Strandlund.  
 
Der var afbud fra Jesper Thomsen og Ulla Høst. 
 

Dagsorden: 
 
1. Godkendelse af referat EB1-2020 
2. Konstituering af bestyrelsen 
3. Konstituering af medlemmer til Fællescentrets bestyrelse 
4. Evaluering af sidste generalforsamling 
5. Nyt fra formand og forretningsfører 
6. Status vedligehold og økonomi 
7. Budget for 2021.  
8. Næste møde. 
9. Eventuelt. 
 
 



1. Godkendelse af referat EB1-2020 

Referatet blev godkendt. 
 

2. Konstituering af bestyrelsen 

Per blev valgt som formand og John blev valgt som næstformand 
 

3. Konstituering af medlemmer til Fællescentrets bestyrelse 

Per og John fortsætter som ejerforeningens medlemmer i Fællescentrets bestyrelse. 
. 

4. Evaluering af sidste Generalforsamling     

Der var helt enighed om at Generalforsamlingen var forløbet godt. Der var en god 
stemning og dialog, og deltagerne der havde spørgsmål fik gode svar på disse. Fint at det 
blev afviklet i Restauranten. Alt i alt et vellykket arrangement. 
 

5. Nyt fra formand og forretningsfører 

Per orienterede om indhentede tilbud på skilte. Efter nogen drøftelse blev der enighed om 
at få tilsendt et eksemplar af emaljeskilt og et eksemplar af pulverlakeret skilt. Per vil 
indhente disse og punktet vil blive genoptaget til endelig stillingtagen til om der skal 
anskaffes emaljeskilte eller om det skal være pulverlakerede skilte. Prisen er stort set den 
samme. 
Eric orienterede om en vandskade i nr. 25 der har medført et ødelagt loft i badeværelset i 
nr. 27. Der er tale om et badekar med en fuge der er udtørret ved væggen så der er 
opståen en revne, hvor vandet har kunne sive ned til underboen. Ejerforeningen 
besluttede at det vil være den enkelte ejers problem, da der er tale om dårlig 
vedligeholdelse. Skaden er meldt til forsikringsselskabet. Såfremt de dækker skaden, vil 
selvrisikoen skulle betales af ejeren til nr. 25. 
 

6. Status vedligehold og økonomi. 

Der er ikke brugt så mange penge i år indtil nu på vedligeholdelse. Danny murer anmodes 
om at udbedre de resterende murkroner på ejerboligerne, således at alle ejerboliger har 
murkroner der er i orden. Der igangsættes en destruktiv analyse på altanen ved nummer 
63, så der bliver klarhed over problemstillingen med rust der siver ud af betonen. Der er 
udbedring af tagtrug i gang ved nummer 53 – 57, og dette arbejde fortsætter ved blokken 
fra nummer 89 – 95, der skal have lavet både for og bagside. Disse arbejder beregnes 
færdiggjort inden årsskiftet. Såfremt der er vedligeholdelsesbeløb der ikke når at blive 
brugt i 2020 vil blive overført til 2021 – så der er de flere penge at bruge næste år. 
Rengøring af altandækkene (under brædderne) bliver medtaget i budget 2021 som en fast 
procedure, hvor der hvert år rengøres under 15 boliger. 
 



7. Budget for 2021. 

Budgettet blev drøftet, herunder specielt de beløb der skal afsættes i 2021. Der 
medsendes en opdateret 10- års oversigt, der viser at der i 2021 er afsat 790 t. kr. til 
vedligeholdelse, og samtidig viser hvilke beløb der er afsat til de forskellige opgaver. 
 

8. Næste møde. 

Næste møde er aftalt til torsdag den 28. januar 2021 kl. 15.30 i Dagligstuen. 
 

6. Eventuelt. 

Ingenting. 
 
På formandens vegne 
Eric Tingleff 
Forretningsfører 
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